
國立中央大學學生應修課程抵（免）修申請表 
Application Form for the Waiver and Transfer of the Courses 

申請日期 Date：      年 Year      月 Month      日 Day 

簽核順序 Procedures： 
學系/學程經辦→學系/學程主任/所長→註冊組經辦→註冊組組長→教務長（或授權人） 
Department→ Chairman→ Dean→ Division of Registrar→ Dean of Academic Affairs 
 免修：指該科目已列入本系（必修或必選）畢業學分數，在不變更加修學程規定最低應修學分數原則下，准予免修，惟

免修後，因此而不足最低應修學分者，應指定替代科目以補足所差學分。 
Waiver：It means that the original department has already regarded the subject the required one for graduation. The waiver comes into effect 
when the minimum of the required credits of additional studies is not influenced. If a student’s credits are under the minimum because of the 
waiver, other subjects should be assigned to a student for making up the deficient credits. 

 抵修：指該科目未列入本系畢業學分數，得經加修學程學系審查同意後，採認其學分（但超過加修學程規定最低應修學
分數，經本系同意後仍得採認為本系一般選修畢業學分）。 
Transfer：It means that the subject is not regarded as the required one until the additional department admits them. Nevertheless, if the credits 
are over the maximum, the subject can be taken as the regular elective one after the permission from the original department. 

 指定替代科目:不勾選免修或抵修，請於審核意見欄填寫註明為指定替代科目。 
Other subjects assigned：Without selecting waiver or transfer, please note as other subjects assigned in comments column. 

學號 Student ID Number： 

 

姓名 Name： 

 

系所別 Department： 

法文系 

電話 Phone： 

 

抵修學程：V本系 Major department □學分學程 Professional courses □輔系 Minor □雙主修 Double Major 

名稱 Title： 

已修課號 
Course 
Number 

已修科目名稱 
Subject That You 

Have Taken 

修習學年
Academic year 

學期 
Semester 

學分 
Credits

免修或抵修
waiver or transfer

欲抵免課號
Transferable 

Course 
Number 

欲抵免科目名稱 
Title of the transferable subject 

承認 

學分 
Credits

審核意見 
Comments 

Z10079 
Z10080 

法文口語表

達中階（一） 
100 1/2 4 □免修 waiver 

□V抵修 transfer

FR3013 
FR3014 

新聞法文 4  

 （上述課程

課號、名稱

請參考抵免

科目及分數

對照表填

寫） 

   

□免修 waiver 
□V抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□V抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□V抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□V抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□V抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□抵修 transfer

    

     □免修 waiver 
□抵修 transfer

    

學系/學程初審 First examination from the Department 教務處複審 Reexamination from the Office of Academic Affairs 

免 修 ：     學 分 ； 抵 修 ：     學 分 ；

指 定 替 代 科 目 ：     學 分

免 修 ：     學 分 ； 抵 修 ：     學 分 ；

指 定 替 代 科 目 ：     學 分

系所經辦 
College/Department 

系主任/所長 
Chairman/Dean 

註冊組經辦 
Division of Registrar 

註冊組組長 
Registrar 

教務長(或授權人)
Dean of Academic Affairs

     

970905 


